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ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 10. REDNE SEJE OS (20.04.2016) 
 
 
 
8. MARKO VTIČ 
Odbojne ograje 

Marko Vtič je vprašal zakaj v lanskem letu niso bile postavljene odbojne ograje. 
 
Odgovor: 
Odbojna ograja je bila naročena konec leta 2015, pri dobavitelju Kveder d.o.o.,  vendar le ta zaradi 
prezasedenosti ni mogel izvesti naročila pred novim letom. Preverjali smo razpoložljivost tudi pri drugih 
ponudnikih, ki prav tako niso imeli prostih resursov. 
 
10. MARKO VTIČ 
Cene odkupov zemljišč 

Marko Vtič je vprašal zakaj so tako različne cene odkupov zemljišč. 
 
Odgovor: 
Različne cene odkupov zemljišč so pogojene s tem ali gre za stavbna, kmetijska ali gozdna zemljišča. Pri 
odkupih zemljišč za ceste prihaja do razlik tudi takrat kadar gre za povezovalno cesto in lastnik zemljišča 
nima neposrednega interesa, da se cesta ohrani in kadar gre za cesto do manjšega števila objektov, kjer so 
lastniki objektov hkrati tudi lastniki večine zemljišč po katerih poteka posamezna cesta. 
 
 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 11. REDNE SEJE OS (29.06.2016) 
 
1. PRIMOŽ BABŠEK  
Sanacija terase vrtca 

Primož Babšek je vprašal kdaj je predvidena sanacija terase vrtca. 
 
Odgovor: 
Sanacija terase vrtca je bila izvedena s samorazlivno gumo podjetja SORGO d.o.o. iz Kopra, in sicer 4. 8. in 
5. 8. 2016 s črnim SBR granulatom in 8.8. in 9. 8. 2016 s sivim EPDM granulatom, v skupni vrednosti 
10.180,66 EUR z DDV. Na delu terase, ki ni pod streho je v noči iz 8. 8. na 9. 8. 2016 po mnenju izvajalca 
zaradi prevelikega odstopanja v temperaturi in veliki vlagi prišlo do nepravilnosti, kar je bilo ugotovljeni in 
zapisano v gradbeni dnevnik. Dne 31. 8. 2016 pa je bilo na ogledu zapisniško ugotovljeno in potrjeno 
sledeče. Na ogledu terase vrtca, kjer je bila položena varovalna podlaga iz EPDM granulata sive barve se 
ugotovi anomalija na površini v izmeri cca 60 m2. Anomalija se kaže v strukturi podlage (sprijet granulat) in 
spremembi barve glede na ostalo površino. Kljub anomaliji podlage lahko vrtec uporablja teraso za svoje 
namene brez zadržkov. Dogovorjeno je bilo, da se podjetje Sorgo d.o.o. obveže sanirati podlago na tak 
način, da površino kjer je nastala anomalija ponovno preplasti z finim EPDM granulatom debeline 6mm, 
ostalo površino pa premaže s PU sivo barvo . Dogovorjen termin za sanacijo je do 15.10.2016. Za točen 
datum se bomo še dogovorili. Sanacija terase je imela za posledico, da je bilo potrebno demontirati, 
predelati in ponovno vgraditi  obstoječo INOX ograjo. Ta dela je opravilo podjetje KO-LOVEC d.o.o. iz Loč, v 
vrednosti za 485,56 EUR z DDV. 
 
Glede ostalih pomanjkljivosti je sanacija še v teku. 
 
STATUS REŠEVANJA OPISANIH NAPAK pa sledeč: 
 

a) Strop in stene pokajo-nekatere tudi po sanaciji – napaka je odpravljena, 
b) Fasada - v določenem delu poka, zamaka in pojavlja se plesen – napaka je odpravljena, 
c) Tla na terasi-leseni del se cepi, pojavlja se plesen – ne more biti predmet reklamacije (glej 

zgoraj) – napaka je odpravljena, 
d) Napaka električne napeljave pri drugem vhodu - predmet prijavljene reklamacije, 
e) Baterija pri pipah drži 2 dni - garancijski rok za baterije je potekel (ne more biti predmet 

reklamacije), 
f) Žaluzije padajo iz vodil – reklamacija je že bila odpravljena, 
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g) Zamakanje stropa  v predprostoru pri glavnem vhodu – napaka je odpravljena, 
h) Zamakanje streha na terasi – napaka je odpravljena, 
i) Varovanje-kamera najcenejši razred- vedno v okvari – garancijski rok za kamere je potekel 

(ne more biti predmet reklamacije), 
j) Na terasi vrata ne tesnijo – reklamacija je že bila odpravljena, 
k) Temperatura v shrambi z živili je previsoka za shrambo -– ne more biti predmet reklamacije (v 

projektu je bilo predvideno samo prezračevanje, kar je bilo izvedeno. Vrtec bo moral dati 
v plan nabavo in naročiti klimatsko napravo za hlajenje tega prostora) , 

l) Temperatura v igralnici je v poletnih mesecih 30cC – verjetno posledica napačnega 
upravljanja objekta , 

m) Mize in klopi na terasi se cepijo - ne more biti predmet reklamacije (vzdrževanje), 
n) Previjalnica – 1. starostno obdobje ni ogrevano, pozimi temperatura 140C,(pravilnik o minimalnih 

normativih zahteva 23oC) - verjetno posledica napačnega upravljanja objekta. 
 
2. MARJAN DOVAR 
Čiščenje propustov 

Marjan Dovar je dejal, da je potrebno izvesti čiščenje propustov na občinskih cestah. 
 
Odgovor: 
O stanju propustov smo obvestili Cestno podjetje Ptuj d.d., bomo pa poslušali prepuste očistiti s pomočjo 
PGD Makole.  
 
 
3. MARJAN DOVAR 
SMS sporočanje 

Marjan Dovar je vprašal kako je z SMS sporočanjem s spletne strani 
 
Odgovor: 
Pri vnosu novic in obvestil na spletno stran ima vnašalec opcijo, da vključi pošiljanje posamezne novice 
vsem, ki so naročeni na SMS sporočanje. Opcijo bomo uporabljali kadar je to smiselno. 
 
 
4. MARJAN DOVAR 
Mrliška Vežica 

Marjan Dovar je predlagal, da se naj naredi osnutek za mrliško vežico.  
 
Odgovor: 
V letu 2012 je bila izdelana idejna zasnova za mrliško vežico v Makolah. Idejna zasnova predvideva da bi 
nova mrliška vežica stala na mestu obstoječe mrliške vežice, ki jo bo potrebno porušiti, ohranil bo se le 
zvonik z ostanki kapele oz. zunanjega oltarja. Idejna zasnova predvideva centralni poslovilni prostor, ki je 
dostopen iz vseh strani, 3 mrliške vežice s prostori za svojce in kapelo, tehnični prostor, čajno kuhinjo, 
pisarno oz. prostor za duhovnika, sanitarije za M, Ž in invalide in prostor za pokopališko orodje. Predvidena 
velikost objekta znaša 12x23 m. 
 
Ko bomo predvideli, da bo v proračunu možno zagotoviti zadostna sredstva za izgradnjo mrliške vežice, bo 
potrebno o idejni zasnovi opraviti širšo razpravo, v kolikor bo dosežen konsenz glede ideje, je potrebno 
predvideti sredstva za izdelavo PGD (Projekt za pridobitev gradbene dovoljenja) in PZI (Projekt za izvedbo) 
dokumentacijo. Prav tako je potrebno tudi urediti zadeve z Župnijo Makole. 
 
 
5. LADISLAV DROSK 
Ležeči policaj 

Ladislav Drosk je vprašal kolikšen je bil strošek za postavljena ležeča policaja. 
 
Odgovor: 
Strošek za postavitev dveh hitrostnih ovir v naselju Makole na LC 440521 (Stodrež) je znašal 1.469,11 EUR. 
Izdelavo ovire je izvedlo Cestno podjetje Ptuj d.d.. 
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6. ANDREJ GABERC 
Stroški investicije na cesti Pečke-Mostečno 

Andrej Gaberc je vprašal kakšno je bilo povišanje vrednosti investicije na cesti Pečke Mostečno in 
zakaj je prišlo do višjih stroškov.  

 
 
Odgovor: 
Dodatna dela, ki niso bila zajeta v ponudbenem predračunu so bila: 

− izdelava oporne pete (izkop, izdelava kamnite oporne pete, zasip, vgradnja cestnega robnika) v 
neposredni bližini h.št. Mostečno 2, v profilu od P 152 do P 154 v dolžini 40m. Zahtevo je podal 
geomehanik zaradi nezadostne nosilnosti tal. 

− izdelava drenaž (izkop, vgradnja cevi, zasip, izdelava revizijskih jaškov) ob pločniku med h.št. 
Mostečno 1 in Mostečno 1c. Na več mestih se je pojavila voda, ki jo je bilo potrebno odvesti iz 
tampona ceste. 

− izdelava propusta in kanalizacije (izkop, vgradnja cevi, izdelava revizijskih jaškov, zasip) med h. 
št. Pečke 52a do Pečke 50a, v profilu od P163 do P166, dolžina prepusta 10 m in kanalizacije 52 m. 
Naročilo je bilo podano s strani občine. 

 
Vrednost dodatnih del je znašala 23.553,51 EUR z DDV. 
 
 
14.7 ALOJZ GORČENKO 
Asfaltiranje in javna razsvetljava 

Alojz Gorčenko je vprašal kdaj bodo izvedene investicije v asfaltiranje in javno razsvetljavo. 
 
 
Odgovor: 
Asfaltiranja so bila izvedena v začetku meseca septembra. Javna razsvetljavo bo izvedena predvidoma do 
konca meseca septembra. 
 
 


